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Konstituerande möte IFK Arvidsjaur Hockey 2024-05-29 
 
Närvarande: Sanna Utterström, Malin Nyström, Erik Sandgren, Sara Granström, Seved 
Wiklund, Johnny Tuoma 
 
Mötet öppnas 
 
Val av justerare: 
Sanna Utterström  
 
Godkännande av dagordning 
Godkänns och läggs till handlingarna. 
 
Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 
 
Ordförandes rapport 
 
Ekonomiska rapporter 
 
Uppdrag från årsmöte 
 
Våra lag och ledare 

- Vilka lag har vi i år?  
TKH, U9, U11, U13, U14, TKH – flickor, F9, F12, Damlaget, A-laget  
Lagledare och tränare är lösta för samtliga lag, dock efterfrågar A-laget en lagledare. Något 
som behöver lösas innan säsongen börjar.  
 

- Utvecklingslag, tränare? 
Det finns ett intresse bland tidigare spelare att spela i ett utvecklingslag, i dagsläget finns 
ingen lösning vad gäller tränare. Det finns inte heller ett konkret underlag till ett lag då ingen 
förfrågan är skickad. Malin skickar ut ett utskick till tidigare spelare för att kolla intresse.  
 
Fastighet: 
Vi väntar fortfarande på återkoppling kring nyttjandeavtalet till ishallen.  
 
Kommunsamarbete: 
Vi har erhållit verksamhetsstöd för 2024 av kommunen á 41 928 kr.  
 
Försäljning/ Lotterier: 

- Sportlotteriet 
Vi tackar nej till förfrågan om att sälja sportlotter, men avser att sälja fler hockeylotter.  
 



Sponsorer:  
Malin återkopplar med Tim hur det gått med sponsorer. 
 
Ansvarsfördelning förening: 

- Ansvarsområden 
Vi behöver en kioskansvarig, en lagledare till A-laget, en sponsoransvarig, en 
utbildningsansvarig, en domaransvarig.  
 

- Sportgrupp? Vad ska de ansvara för? Vilka kan vara aktuella att ingå? 
Några som sätter en spelidé, träningsupplägg, dela med sig av goda exempel, stötta i förslag 
av övningar. Skapar ett mål att sträva efter och en röd tråd. Riktlinjer för vad man förväntas 
klara i olika åldrar. Försöka hitta en färdig idé som går att göra till sin egen.  
 
Övriga Frågor:  

- Hockeyns dag på Medan? 
Det har inkommit förslag att anordna en dag då man bjuder in vårdnadshavare och barn där 
man presenterar styrelsen och vilka förväntningar som finns inför säsongen. Prata om 
värdegrund. Dela i grupper, barnen och de vuxna för sig, då barnen kan få en föreläsning av 
någon om något som berör dem och att de vuxna får information om kommande säsong. Ett 
förslag som vi kommer att fortsätta diskutera framgent.   
 

- Rapport från förbundets möte i Skellefteå. 
Seved rapporterar om vad som sagts på mötet i Skellefteå. Liknande problematik i många 
mindre kommuner med få spelare och tillgång till utbildningar för tränare. Utbildning blir i 
Lycksele även detta år. Skellefteå kommer inbjuda till teknik- och spelträffar. Behovet av 
domare och utbildning av domare är fortsatt stort. U9 – U12 behövs ingen dispens för att de 
yngre ska upp. Äldre lag behöver detta sökas för, detta beror på att de spelar på helplan och 
inte vill att de som är yngre ska gå upp för tidigt.  
 

- Team Lappland? 
Imorgon är sista dag för att anmäla U16 lag, i dagsläget har vi inget sådant. Vi behöver en 
kontaktperson för Team Lappland. De som är aktuella för detta är U14, vi anger Emma 
Högdal som kontaktperson.  
 

- Busspeng till sammandrag? 
I stadgarna står det att vi ska bekosta bussar för seriespel. Det finns inget som säger att 
föreningen ska bekosta resor till sammandrag. Då resekostnaderna har ökat och antalet 
resor för sammandrag är begränsat anser vi att det inte är befogat att boka storbussar till 
detta som föreningen ska bekosta. Därför är det bara de lag som spelar seriespel som 
kommer att få en busspeng att nyttja vid lagets resor.  
 

 
Nästa styrelsemöte: 
Torsdag 27/6 kl.19.00 
 


